
Sundhedsudvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 21. december 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 327
I erkendelse af at den farmakologiske behandling af depression er et yderst
komplekst område og i erkendelse af, at Lægemiddelstyrelsen har begrænsede
ressourcer, når det kommer til inddragelse af specialister, hvordan stiller mini-
steren sig så i forhold til at skabe et ad hoc-udvalg bestående af specialister på
det pågældende område, som Lægemiddelstyrelsen i sit revurderingsarbejde
bør inddrage for at sikre sig, at revurderingen sker på det størst mulige læge-
faglige grundlag (en slags parallel til Sundhedsstyrelsens mange specialeud-
valg, der inddrages i styrelsens specialeplanlægning)?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sophie Hæstorp Andersen (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Sophie.Andersen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Rudiengaard
formand
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